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Tak for sidst, rygning, hensyn og ledige 
parkeringspladser 

Bestyrelsen ønsker at sige tak til de mange beboere som deltog i 

generalforsamlingen. Vi var glade for igen i år at opleve det store 

engagement, og vi var glade for at se dialogen gennemført på en god og 

respektfuld måde. Det var ligeledes rart at opleve, at der var relativt bred 

enighed, i de beslutninger som blev truffet om de opstillede forslag. 

I Blidahpark ønsker bestyrelsen generelt at anspore til en accepterende 

og hensynsfuld adfærd fra beboerne. Det betyder, at vi alle bør udvise 

hensyn til hinanden, og den direkte dialog mellem beboerne ofte er 

væsentlig for at komme overens. Vi har hørt eksempler på, at naboer og 

ovenbo/nedenbo, er blevet enige om at efterisolere på begge sider af 

lejlighedsvægge/etageadskillelser omkring rørføringer mv.. På den måde 

har man opnået, at sivning af røg langs rørene er formindsket/undgået. Vi 

kan kun opfordre til, at man tager denne dialog og enes om en løsning, 

fordi vi kan konstatere, at der med en relativt lille indsats kan opnås gode 

resultater for alle parter omkring røg.  

Ligeledes skal vi minde om, at når man opholder sig på altanerne sammen 

med flere, så skal der udvises hensyn, idet samtalerne på altanerne nemt 

kan ”runge” rundt i bebyggelsen og derfor kan være til gene for andre. 

Endelig skal vi minde om, at der er ledige parkeringspladser hos 

Blidahgaragerne.  

Næste bestyrelsesmøde er mandag den 15.6.2015 kl. 17.00. 
 

Mange hilsner fra Bestyrelsen.  


